

PUCEST

In-house exhibition: An event not to be missed by maintenance engineers

Hausmesse: Pflichttermin für Anlagen-Instandhalter



Figure: Pucest

Pucest spraying system
Pucest-Sprühsystem

After last year's premiere and the very positive response, Pucest protect GmbH will start the second in-house exhibition. On October 11, 2016, the visitors will have the opportunity to get a comprehensive overview on various wear protection systems.

Apart from the key topics chosen by Pucest, the exhibition includes all industry-specific fields relating to machine maintenance and repair. In addition, there are lectures given by partner companies along with the presentation of current products and innovations relating to the building materials industry.

Live workshops

The in-house exhibition will be an occasion to benefit from the ideas and experience of Pucest and the participating companies, and there will be the possibility for an exchange of knowledge with professional colleagues. The renowned exhibitors include Adares, ADS Consulting, Sulzer, WAM and ZF, among others.

In addition, Pucest will once again offer the visitors a dynamic platform for networking and information by live workshops on processing, cutting and welding of wear-resistant sheet steel, the repair of Pucest wear protection systems by means of TIX and the application of the Pucest spraying system as well as by exciting lectures given by the attending companies.

Nach der Premiere im letzten Jahr und der sehr positiven Resonanz startet die Pucest protect GmbH ihre zweite Hausmesse. Am 11. Oktober 2016 bietet sie den Gästen die Gelegenheit, sich an den Ständen der Aussteller einen umfassenden Überblick über verschiedene Verschleißschutzsysteme zu verschaffen.

Die Ausstellung umfasst neben den von Pucest gesetzten Schwerpunktthemen alle branchenrelevanten Bereiche rund um die Anlagen-Instandhaltung. Ergänzend hinzu kommen Fachvorträge der Partnerunternehmen mit Präsentationen aktueller Produkte und Innovationen rund um die Baustoffindustrie.

Live-Workshops

Im Rahmen der Hausmesse kann von den Ideen und Erfahrungen von Pucest und der teilnehmenden Firmen profitiert werden und es besteht die Möglichkeit des Erfahrungsaustauschs mit Berufskollegen. Zu den namhaften Ausstellern gehören unter anderem Adares, ADS Consulting, Sulzer, WAM und ZF.

Darüber hinaus will Pucest seinen Gästen mit Live-Workshops über das Bearbeiten, Trennen und Verschweißen von verschleißfestem Stahlblech, die Reparatur von Pucest-Verschleißschutzsystemen mittels TIX und die Anwendung des Pucest-Sprühsystems sowie spannenden Fachvorträgen der anwesenden Firmen auch wieder eine lebendige Netzwerk- und Informationsplattform bieten.

CONTACT

Pucest protect GmbH
Zwischen den Wegen 5
63820 Elsenfeld/Germany
☎ +49 06022 264010
✉ info@pucest.com
➔ www.pucest.com